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1. STUDENTSKÁ RADA 
Po delší době jsme se s panem Šilem opět sešli. Ujasnili jsme si budoucí fungování 
Studentské rady GJŠ ZLÍN. Domluvili jsme se, že se budeme setkávat přibližně jednou 
za měsíc, aby nám pan Šil mohl sdělit důležité informace od vedení školy, upozornit 
na problémy a informovat o novinkách a plánovaných akcí na gymnáziu. 
Cílem je, aby byli všichni studenti informováni o jednotlivých jednání studentské rady. 
Proto dojde k realizaci nástěnky mezi první a druhou etáží studentské rady. Na 
nástěnce si budou moci všichni studenti přečíst, co studentská rada projednávala. 
Dále budou moci přes GOOGE PODATELNU zaslat studentské radě svůj nápad čím 
školu vylepšit nebo podnět pro školní akci. 
 

2. BEZPEČNOST 
Pan Šil nás upozornil na to, že někteří studenti otvírají cizím lidem. Otevírat dveře do 
školy jakýmkoliv osobám je přísně zakázáno. Všem osobám musí otevřít paní 
recepční. V případě, že není přítomna, musí návštěvníci počkat. 
 

3. ZDRAVENÍ DOSPĚLÝCH OSOB 
Vedení školy dostává stížnosti na to, že studenti nezdraví dospělé osoby. Prosí 
všechny studenty, aby více dbali na zdravení návštěv a učitelů.  
 

4. ČTENÁŘSKÝ KOUTEK 
Ve druhé etáži dojde v brzké době k instalaci Čtenářského koutku. Bude se jednat o 
posezení s knihovnou. Knihovna bude fungovat na principu knihobudky – kdokoliv  si 
může jakoukoliv knížku vzít nebo naopak dát. 
 

5. NOVÁ STUDOVNA V 5. ETÁŽI 
Kvůli reklamaci nové podlahy je zatím bohužel nová studovna až do odvolání 
uzavřena. 
 

6. ŠKOLNÍ ZAHRADA 
V září letošního roku byla dokončena část rekonstrukce školní zahrady. V jarních 
měsících bude již volně přístupná studentům, kteří tam budou moci trávit čas o 
velkých přestávkách a volných hodinách. Na jaře také proběhne druhá část 
rekonstrukce zahrady ve svahu u tělocvičny. 
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